
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 2. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 101
Vil ministeren oplyse, hvorfor man har valgt at udvikle tre lignende studieadministrative 
systemer, esas, Nyt SIS og AU SIS, i stedet for ét nyt system til det videregående 
uddannelsesområde?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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